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učenie svetového cirkevného systému, čo je učenie o trojjedinosti
atď., a znamenie na ruke znamená konať vôľu svetovej cirkvi. S
touto veľkou mocou budú cirkevné systémy prenasledovať pravú
nevestu. Tento obraz sa pokúsi zadržať Nevestu od kázania a
vyučovania atď. Jej kazateľom bude zakázané, aby prinášali útechu a
pravdu ľuďom, ktorí to potrebujú. Ale skôr, ako Antikrist (v osobe)
prevezme celý tento svetový systém cirkví, pravá cirkev bude z
tohoto sveta vzatá, aby bola s Pánom. Boh vychváti Svoju Nevestu
k veľkej Svadobnej Večeri Baránkovej. [9]

Referencie     

(kázne brata Williama Branhama):
[1] Znamenie šelmy, 56-0715
[2] Otázky a odpovede, 54-0515
[3] Na Tvoje Slovo, 48-0305
[4] Moja nová služba, 59-1115
[5] Potom  prišiel Ježiš a zavolal, 64-0213
[6] Otázky a odpovede, 1. časť, 64-0823M
[7] Prvá Pečať, 63-0318
[8] Druhá Pečať, 63-0319
[9] Výklad sedem cirkevných vekov, 7CV

***
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Znamenie šelmy

A bolo jej dané, aby dala ducha obrazu šelmy, aby aj hovoril
obraz šelmy, aj aby urobila to, aby všetci, ktorí by sa neklaňali obrazu
šelmy, boli pobití. A pôsobí to, aby všetkým, malým i veľkým, bohatým i
chudobným, slobodným i sluhom dali ryté znamenie na ich pravú ruku
alebo na ich čelo, a aby nikto nemohol ani kúpiť ani predať, iba ten, kto
má znamenie alebo meno šelmy alebo počet jej mena. Tu je múdrosť.
Kto má um, nech spočíta číslo šelmy, lebo je to číslo človeka. A jej číslo
je šesťsto šesťdesiatšesť.

(Zjavenie 13:15-18)

Takže, “Znamenie.“ Biblia hovorí, že znamenie šelmy sa bude
dať poznať na ruke alebo na hlave. Počul som o tom predpovede
rozličnými spôsobmi, že oni ti vytetujú znamenie na ruke, znamenie na
tvojej hlave. No, ja neverím, že to je podľa Písma správne.

A bude skupina ľudí, ktorí budú poznačení do svojho konečného
miesta určenia v pekle, a budú ľudia, ktorí budú poznačení do svojho
večného miesta určenia v Nebi. A tieto dve znamenia idú bok po boku.
A to tak narastie, počúvajte, bude to také naliehavé, že rovno pred
príchodom Pánovým, vy budete musieť mať jedno, alebo druhé
znamenie, inak bude bojkot, nebudete môcť kupovať ani predávať.

Všimnite si, no, ako toto začalo. No, tieto dve veľké veci už
pracujú v cirkvách roky.

Pozrite, Judáš bol antikristom, vieme to, on ním bol. On nebol tak
zjavne proti Kristovi. Zdanlivo bol pre Krista. A Biblia hovorí, že, “V tých
posledných dňoch, tie dva duchy budú tak blízko jeden druhého, že
by to zviedlo i vyvolených, ak by to bolo možné.“

Duch Boží pracoval cez prorokov, kým to prišlo do plnej
manifestácie v Kristu Ježišovi, a On bol Bohom prejaveným v tele.

A duch antikrista prišiel cez nábožných učiteľov, dolu cez
Kaina, Nimroda, a tak ďalej cez každého jedného z nich, kým to
nakoniec neprišlo a neprejavilo sa to v postave nazvanej Judáš
Iškariotský. A asi o tom čase, kedy sa Kristus prejavil, prišiel na scénu



4                                           úryvky z kázní Williama M. Branhama

Judáš. A práve v čase, keď Kristus odišiel zo zeme, visel na dreve, tak
Judáš odišiel zo zeme a visel na dreve.

Asi o tom čase, kedy Duch Svätý vyšiel vpred na deň Letníc ku
cirkvi, duch antikrista to nasledoval. 1. Jána hovorí, „Milovaní….“ 1.
Jána 1:4,  „Neverte každému duchu, lebo duch antikristov, ktorý mal
prísť, je už na svete a pôsobí medzi deťmi neposlušnosti.“ Tak, ako
teraz nanovo rozpočali, tak prichádzajú a manifestujú sa v roku jedna
po Kristovi. Na počiatku vyšli v rovnakom čase a oba duchy pracujú
skrze cirkev a vyvolávajú cirkev na oboch stranách. A obe z nich…
Ó, neprehliadnite toto. Obe z nich sú nábožné. Obe z nich sú veľmi
nábožné.

Všetky tieto veci idú v jednej línii. Keď odmietate Evanjelium, tak
sa vaša duša stáva otvoreným hrobom pre diabla. A všetky tieto veci ťa
nakoniec dovedú do toho veľkého… A v tomto nie je zahrnutý len
katolícky Vatikán, ale tak isto Protestantská cirkev. Zjavenie 17. kapitola
hovorí, že katolícka cirkev bola „Smilnica.“ A protestantské cirkvi boli
prostitútkami.

Ale Boží ľud je vyvolaný z celej tej veci. „Vyjdite z Babylonu,“
hovorilo toto posledné varovné posolstvo toho anjela. „Nebuďte účastní
jej hriechov, vyjdite, oddeľte sa a buďte odlišní.“ Nie len z nejakého
logického hľadiska, nie preto, že si myslíš, že je to správne urobiť,
ale modliť sa, až kým tá vec nie je v tvojom srdci.

Pretože to je presne to, čo sa stalo Letničným, pred pár rokmi, a
Nazarénom a Pútnikom svätosti a všetkým vám ostatným ľuďom. To je
pravda. To je to, čo sa vám stalo. Povedali ste, „No, tí ostatní,oni
všetci… Všetky sestry si nechávajú rásť dlhé vlasy a oni sú… No, vieš,
myslím, že ja to tiež budem robiť.“ Ó, ty pokrytec. Presne tak. To je ten
dôvod, prečo si sa  rovno obrátila naspäť a robíš to, čo robíš teraz.
Nikdy si to od začiatku nemala.

Ak by to bolo v tvojom srdci, všetci diabli v pekle by to nikdy
odtiaľ nemohli vykoreniť. Ako môžeš kedy byť niečím iným, ako
ľudskou bytosťou, keď si sa narodila ľudskou bytosťou? Ako môžeš byť
niekedy niečím iným, ako kresťanom, keď si sa narodil ako kresťan?

Ale, odmietnuť pravdu, potom diabol zapečaťuje tvoje ucho.
Viera prichádza skrze čo? [Zhrom. hovorí, „Počutie.“- pozn. prekl.] A ak
je tvoje ucho zapečatené, už to viac nepočuješ. „Ách, nezmysel,
neverím v tie veci. Môj pastor nám také veci nikdy nepovedal, on má
štyri tituly na univerzite, ja… On je lepší, ako títo náboženskí fanatici.“
Pokračuj, tvoje uši sú zapečatené.

NA TÉMU: ZNAMENIE ŠELMY                                                13

Boh hovorí. Stráňte sa náboženstva tohoto sveta tak, ako sa
stránite pliagy. Prestaňte chodiť so svetom a vybieľte svoj odev
pokáním a krvou Baránka. Ale urobte to teraz, lebo zajtra by mohlo
byť príliš neskoro.

Falošné cirkevné skupiny sa zídu spolu vo Svetovej rade cirkví.
Táto Svetová rada cirkví je ten OBRAZ, KTORÝ BOL POSTAVENÝ
ŠELME. Zjavenie 13:11-18:

A videl som inú šelmu, vystupujúcu zo zeme, ktorá mala dva
rohy, podobné Baránkovým, ale hovorila ako drak. A vykonáva všetku
moc prvej šelmy pred ňou a pôsobí, aby sa zem i tí, ktorí bývajú na nej,
klaňali prvej šelme, ktorej to smrteľná rana bola uzdravená. A robí
veľké divy, takže aj ohňu dáva zostupovať z neba na zem pred ľuďmi, a
zvodí tých, ktorí bývajú na zemi, pre divy, ktoré sú jej dané urobiť pred
šelmou, a káže obyvateľom zeme, aby spravili obraz šelme, ktorá mala
ranu od meča a ožila. A bolo jej dané, aby dala ducha obrazu šelmy,
aby aj hovoril obraz šelmy, aj aby urobila to, aby všetci, ktorí by sa
neklaňali obrazu šelmy, boli pobití. A pôsobí to, aby všetkým, malým i
veľkým, bohatým i chudobným, slobodným i sluhom dali ryté znamenie
na ich pravú ruku alebo na ich čelo, a aby nikto nemohol ani kúpiť, ani
predať, iba ten, kto má znamenie alebo meno šelmy alebo počet jej
mena. Tu je múdrosť. Kto má um, nech spočíta číslo šelmy, lebo je to
číslo človeka. A jej číslo je šesťsto šesťdesiatšesť.

Spomeňte si, bol to cisársky pohanský Rím, ktorý padol mečom.
Bol však od svojej smrteľnej rany uzdravený, keď sa pripojil k formálnej
kresťanskej cirkvi Ríma a spojil pohanstvo s kresťanstvom, a tým sa
stal Svätou Rímskou ríšou, ktorá mala trvať až do doby, keď Ježiš príde
a zničí ju. Ale Rím to nerobí sám. Jeho dcéry sú rovno s ním a on
prevezme skrze Svetovú radu cirkví absolútnu autoritu. To sa
niekomu môže zdať dovedené príliš ďaleko, ale v skutočnosti je to pre
všetkých veľmi jasné, lebo už teraz cirkvi ovládajú politiku a v
príhodnom čase presne ukážu, aká veľká je táto vláda. Toto
ekumenické hnutie skončí na čele s Rímom, aj keď to ľudia takto
neočakávali. Je to tak, lebo v Zjavení 17:3-6 je povedané, že
neviestka, Tajomstvo Babylon, sedí na šelme. Má pod kontrolou
poslednú alebo štvrtú ríšu. Táto Rímska cirkev to robí. So svetovým
cirkevným systémom pod sebou bude Rím vládnuť a tento obraz
(cirkevný systém) bude Rímu poslušný, lebo Rím má pod kontrolou
zlato sveta. Tak všetci ľudia musia patriť k svetovému cirkevnému
systému alebo byť vydaní napospas živlom, lebo nebudú môcť
kupovať alebo predávať bez znamenia šelmy na ruke alebo na
čele. Toto znamenie na čele znamená, že budú musieť prijať
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13. kapitola Zjavenia ukazuje moc Rímsko-katolíckej cirkvi a čo
bude konať skrze organizáciu. Pamätajte, toto je falošná vínna réva.
Hoci menuje Meno Pánovo, robí tak len v klamstve. Jej vodcovstvo nie
je od Pána, ale od satana. Na záver končí úplne stotožnená so šelmou.
Neviestka idúca na šarlátovej šelme jasne ukazuje, že jej moc je boh
násilia (satan) a nie náš Boh, Pán Ježiš Kristus.

Vo verši 17 dôrazne ukazuje, že ona získa absolútnu kontrolu
nad obchodom na zemi, lebo nikto nemôže kupovať alebo predávať
okrem nej. Toto je potvrdené v Zjavení 18:9-17, kde je ukázané jej
spojenie s kráľmi, kniežatami, obchodníkmi, všetkými tými, ktorí majú
do činenia s Rímom a s obchodom.

V Zjavení 13:14 sa dozvedáme, že šelma rozširuje svoj vplyv
skrze obraz, ktorý bol pre ňu urobený. Ten učinený obraz je
celosvetový ekumenický koncil, kde sa zídu všetky organizované
cirkvi s Rímskymi katolíkmi (oni to dokonca už teraz robia). Je
celkom možné, že toto zjednotenie príde, aby bola zastavená moc
komunizmu. Ale keďže komunizmus, práve tak, ako Nabuchodonozor,
bol vzbudený, aby spálil telo neviestky, bude Rím premožený a zničený.
Všimnite si, že kamkoľvek išla Rímska cirkev, tam nasledoval
komunizmus. Musí to tak byť. A dovoľte mi, aby som vás teraz varoval.
Nemyslite si, že komunizmus je vaším jediným nepriateľom. Nie veru.
Je ním tiež katolícka cirkev, a dokonca ešte viac.

Vy viete, že žijeme v konečnom čase. Je to v tomto veku, kedy
sa cirkvi spolu zjednotia. Tak, ako už teraz ovládajú svetovú
politiku, budú mať čoskoro pod kontrolou i financie sveta. Ak
potom nebudete patriť k svetovej organizácii cirkví, nebudete
môcť kupovať ani predávať. Prídete o všetko. Tí, ktorí zostanú verní
Bohu a zachovajú svoj odev čistý od znečistenia tohoto svetového
systému cirkví, budú fyzicky odstránení. Bude im predložené to veľké
pokušenie ustúpiť. Kazatelia podľahnú s ospravedlnením, že budú
slúžiť Bohu v rámci antikristovského systému šelmy. Podľahnú
lichôtkam a pochlebovaniam hierarchie a ľudia budú nasledovať týchto
falošných pastierov priamo na porážku. Ale na súde budú nájdení všetci
nahí. Nebudú im dané tieto biele rúcha, ani sa s Ním nebudú
prechádzať. Nemôžete chodiť v špinavých šatách tohoto sveta,
držiac tu svoje ruky s diablom a potom očakávať, že budete s
Bohom. Je najvyšší čas prebudiť sa a uposlúchnuť hlas Boží, ktorý
volá, “Vyjdite z neho (z organizovaného náboženstva), môj ľude, aby
ste sa nezúčastnili jeho hriechov a aby ste nedostali z jeho rán.” Amen.
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Oni povedali túto istú vec o Petrovi a Jánovi, povedali, „Oni sú
nevzdelaní a neučení.“ Ale oni mali moc! Haleluja! Aby spôsobili, že
chromý človek začal skákať ako srna. Oni otvorili oči slepého, otvorili
uši hluchého, pretože oni kázali jubilejný rok. Vďaku buď Bohu za toho
istého Ducha Svätého.

To je ten prvý krok, odmietnutie Krista, odmietnutie posolstva.
Nezáleží na tom, koľko sa to snažíš predstierať, to pre teba nič nerobí,
to ťa ešte hlbšie posiela do pekla. Tvoj život dokazuje, čím si. Ježiš
povedal, „Podľa ich ovocia ich budete poznať.“ Nie podľa cirkvi, nie
podľa ich pripojenia sa k niečomu, ale „podľa ich ovocia.“ Tu to máte.
To je počiatok znamenia šelmy.

A potom bude zjavený ten bezzákonný bezbožník, ktorého Pán
Ježiš zabije duchom svojich úst a zkazí zjavením svojho príchodu,

toho bezbožníka, ktorého príchod je podľa mocného pôsobenia
satanovho so všetkou mocou a so znameniami a s lživými zázrakmi

a s každým zvodom neprávosti medzi tými, ktorí hynú, pretože
nepriali lásky pravdy, aby boli spasení;

a preto im Bôh pošle mocné pôsobenie bludu, aby uverili lži, aby
boli odsúdení všetci, ktorí neuverili pravde, ale si obľúbili neprávosť.

(2.Tes.2:8-12)

Potom tá ďalšia vec, ktorú zistíte, že idete do nejakej veľkej
peknej cirkvi, kde majú mnoho teológie. Dr. Ján Srna, PhD, „Ó, no
dobre, vidíte, títo ľudia sú nevzdelaní, vidíte, oni nerozumejú, my vieme
zo seminára, že tieto veci sú trochu odlišné od tamtoho.“

Som tak rád, že stále existuje živý Kristus, aby vydával svedectvo
o svojom Slove, a potom, oni vidia všetky znamenia a zázraky, nemôžu
to ukryť, nemôžu to zložiť. Boh to urobil takým skutočným, až to oni
nedokážu nevidieť. Oni sa s tým snažia bojovať, so všetkým, čím
môžu, ale oni si len vybijú mozgy a nikdy to nedokážu.

„Ako tomu môžem uniknúť, brat Branham?“

Nikdy skrze pripojenie sa k cirkvi. Môžeš byť pokrstený na
meno Ježiša, na meno Otca, Syna a Ducha Svätého, trikrát dopredu,
trikrát dozadu, akýmkoľvek spôsobom chceš. Môžeš byť pofŕkaný,
môžeš byť obliaty, môžeš mať svoje meno zapísané v nejakej knihe,
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ale kým nie si zrodený z Ducha Božieho, ten život diabla tam stále
v tebe zostáva. To je pravda. Rozumiete? [Zhrom. hovorí, „Amen“ –
pozn.prekl.]

No, počúvajte pozorne, predtým, ako zakončíme. „Ako tomu
môžem uniknúť, brat?“ Ani muž ani žena nie je prijatá alebo
odmietnutá. Vy ste všetci jedno v očiach Božích, keď to prichádza ku
tomuto. Ako to urobíte?

Tvoje srdce je lono. Viete, o čom hovorím, mužovia a ženy. Vaše
srdce je lono a lono zadrží semeno, a to semeno je Evanjelium. No,
semeno samo o sebe vo svojom srdci. Nezáleží na tom, pod koľkými
Gamalielmi sedíš, nezáleží na tom, aký veľký je tvoj pastor, alebo
koľko si prečítal Bibliu, to nikdy nepríde do života, kým ten
zárodok života neprišiel k tomuto.

Semeno ženy je ohromná vec, to buduje telo, ale to nemá žiaden
život, nedokáže to, je to nemožné, nemá to od počiatku žiaden život,
takže bez ohľadu na to, koľko poznáš z Biblie a ako dobre je to v tvojom
srdci, stále si hriešnikom.

Tak, čo sa stalo? Srdce je lonom a viera prichádza skrze
otvorenie ucha, ktoré nebolo zapečatené skrze teológiu. Viera
prichádza skrze počutie, počuť. Slovo prichádza do mysle. Ty sa
ohľadne toho rozhoduješ vo svojej mysli. „Je to pravda? Môže to byť
pravda? No, Biblia tak hovorí, verím tomu.“ Ide to dolu do tvojho srdca.
Potom to je lono. Potom tá mužská časť… My sme Nevestou, ženou.
To semeno ide do cirkvi.

Potom tá mužská časť, ktorá je tou krvnou bunkou, krv Kristova je
nanesená, a v tej krvi prichádza ten zárodok života, ktorý ide do toho
semena a prináša novonarodené dieťa, ktoré volá, „Abba Otče, Abba
Otče, môj Bože, môj Bože, prečo som robil také veci, môj Bože, môj
Bože.“ Tu to máte.

To malé lono tu v tvojom srdci, s tým semenom, dnes ráno vpadá
do tohoto a chce to otvoriť tvoje oči, chce, aby si to nechal vpadnúť (nie
z tvojej mysle) dolu do toho lona tvojho srdca. Mužovia a ženy
podobne, v tejto veci niet muža alebo ženy. Obaja máme srdce, nech to
padne sem dolu a povie, „No, iste je to pravda.“

My sme počatí skrze Ducha Svätého. Duch Boží prichádza do
našich sŕdc, a prináša novú osobu, Krista Ježiša. Staré veci
zomierajú.
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Kristove miesto. Potom to muselo byť uctievané, obrátil sa, aby bol
uctievaný, ako Kristus.

Inými slovami, na Vatikáne (bol som rovno tam) je napísané,
“VICARIUS FILII DEI,” a to je napísané Rímskymi číslicami. Nuž,
spravte len čiaru pod týmito rímskymi číslicami, a to znamená, “Na
mieste Syna Božieho.” On, inými slovami, je “vicar” (zástupca). Viete,
čo je to vicar. Skrátka niekto zaberajúci niekoho miesto. On je ten vicar,
“Na mieste Syna Božieho.” A Biblia povedala, “Nech ten, kto má dar
múdrosti, spočíta číslo šelmy, pretože to je číslo človeka. A jeho číslo je
666.” Nuž, zoberte VICARIUS FILII DEI a podčiarknite tie rímske
číslice; “V” za 5, a “I” za jedna… A dosaďte to a budete vidieť, či
nedostanete 666.

Biblia povedala, že on sa posadí do chrámu Božieho a bude
uctievaný, ako Boh. Keď sa táto malá náuka stelesňuje, stáva sa vicar –
námestník, na mieste Syna Božieho. Vidíte? Ó! Ten hrozný, zvodiaci
duch! Ak si to chcete prečítať, čítajte II. List Tesaloničanom 2: 3.
Môžete vidieť, kde to je.

Samozrejme, budete si pamätať, že Satan je hlavou všetkej
politickej moci v každom národe. Koľkí z vás to vedia? Chcete si to
poznačiť? Matúš 4: 8. Satan vzal Ježiša na vysoký vrch a ukázal Mu v
okamihu všetky kráľovstvá sveta, ktoré kedy boli, alebo ktoré kedy
budú. Hovorí o osobe! On povedal, “Ja Ti ich dám, ak sa mi pokloníš.”
A Ježiš vedel, že Mu pripadnú do dedičstva.

To je to, čo oni hovoria, “Aha, vy banda biednych svätuškárov!”
Pozrite sa, my dostávame svet! “Pokorní zdedia zem.” To je to, čo
povedal Ježiš. Vidíte?

Všimnite si, Ježiš vedel, že oni Mu pripadnú do dedičstva, a tak
povedal, “Odídi, Satan. Je napísané,” (hneď mu odpovedal znovu s
pomocou Písma, vidíte), “Pánovi sa budeš klaňať, a jedine Jemu.”

No, dovoľ mi niečo povedať, brat. Niečo sa má stať. A všetky
tieto veľké, náboženské múry sa zrútia a pôjdu rovno tam naspäť a
budú súhlasiť – jednako oni to urobia, je to tak isté, ako to, že tu
stojím. Tam je obraz tej šelmy, je to tak isté, ako to, že tu stojím; a
tento národ na to naletel, podľa Slova Pánovho.

Počúvajte, keď máte ten trochu divný pocit, vyjdite z tých
múrov. Vyjdite! Tam zomriete! Nezostávajte tam! Poďte odtiaľ von!
Vyjdite z tých všetkých nezmyslov! Utečte do bezpečia, tak rýchlo,
ako len môžete! Proste Boha o milosť. [8]
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V poriadku. Čo sa týka odborov, viem, že pracujete… Vy muži
tam máte odbory a veci, ktoré… Vy chcete pracovať, musíte do toho
patriť. To je presne tak. Musíte to urobiť. Ale pozorujte to, (rozumiete?) 
pretože to príde do toho v jednom z týchto dní, že to prejde z
pracovných odborov do náboženstva. Rozumiete? No, pamätajte len
teraz, to je predbehúňom všetkého, čo sa stáva zjednotením.
Nebudete môcť pracovať, nebudú ti môcť dať prácu, budeš pre nich
darebákom, ak nebudeš patriť do tejto únie.

No, pamätajte, vy, mladí ľudia, zapamätajte si, čo vám brat
Branham hovorí, a nech sú moje slová vyrezané železným perom do
hory z ocele. Tak hovorí Pán: Tá istá vec sa stane v náboženstve.
Budete musieť patriť do denominácie nejakého druhu, alebo
nebudete môcť kupovať a predávať.

Tak buď skutočne pozorný, brat. Nech sú to skutočne len
pracovné  odbory. Pozorujte to, je to varovanie. [6]

 

[Antikrist] uzatvára túto zmluvu so Židmi. A v polovici  po  tých tri
a pol rokoch, on zruší svoju zmluvu, len čo sa mu podarí zbaliť tú vec a
zablokovať peniaze Židov. A keď to urobí… Ó! On je nazvaný antikrist
až do konca cirkevného veku, pretože on je… on a jeho deti sú proti
Kristovi a Slovu. Tento muž je nazvaný antikrist. Teraz, on uchopí tie
peniaze. A myslím, že tam to príde. On je nazvaný antikrist a v Božích
očiach bude nazvaný antikristom až do času konca. No, ale potom on
bude nazvaný inak.

Teraz, keď on dostane všetky tie peniaze pod kontrolu, potom on
zruší túto zmluvu so Židmi, ako tu povedal Daniel, že to urobí – v strede
poslednej polovice sedemdesiatich Danielových týždňov. A potom, brat,
čo on urobí? On bude mať všetok svetový trh a obchod – pakt so
svetom – pretože bude držať bohatstvo sveta. Kompletne!

A v tom čase povstanú na scéne tí dvaja proroci a vyvolajú tých
stoštyridsaťštyri tisíc. Čo sa potom stane? Potom príde znamenie šelmy
zo Zjavenia 13. Pretože on drží celý obchod, trh a všetko na svete. A čo
sa potom stane? Príde znamenie šelmy, že nikto nemôže kupovať ani
predávať, iba ten, kto má znamenie šelmy. Vďaka Bohu, Cirkev bude
zažívať veľkolepé tri a pol roky v Sláve. Nebudeme musieť ísť cez to. [7]

 

Ale keď sa tento strašný, zvodiaci duch (och, človeče!) stelesnil –
vtelenie ducha; duch tejto náuky sa vtelil do človeka, aby zaujal
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A ak to odmietnete počúvať a idete len ďalej, „No, môj kazateľ
povedal toto, to alebo tamto,“ a odmietate mať život, stávate sa
sterilnými. Potom prichádzate do miesta, kde už viac nemôžete mať
žiadne deti. Ste sterilní, ste pohanení, nemôžete mať deti a ak
zarmútite Ducha Božieho príliš mnoho krát, ste zapečatení a už to viac
nebudete počuť.

Keď ste to počuli prvýkrát, ó,  nechali ste si rásť dlhé vlasy,
správali ste sa ako dámy, neobliekali ste si tieto veci, správala si sa ako
dáma. Správaš sa ako muž. Zachovávaš svoj dom v poriadku. Urobil si
tieto veci, ale potom sa to všetko zrazu začína pohybovať. Čo to bolo?
Nikdy si nenechal ten život vstúpiť do vnútra a aby začal pracovať.
Zomrel si len predčasne. To je pravda.

No, nechaj Ducha Božieho vstúpiť, prísť priamo cez počatie
Slova. Počul si to, to je Biblia. Ak prijímaš znamenie šelmy, si navždy
stratený. Ak prijímaš pečať Božiu, si navždy zapečatený. A to sú
tie dva duchy, ktoré pôsobia. [1]

 

Pozrite, o pár rokov odteraz, poviem, že asi v priebehu piatich
rokov, možno o trochu dlhšie, možno o trochu menej, vaše peniaze
nebudú hodné toho papiera, na ktorom je to vytlačené. To nebude mať
žiadnu hodnotu.

V Rusku dnes majú domy, ktoré majú vytapetované tisícmi
dolárových bankoviek. Nemá to žiadnu hodnotu. Konfederácia… To je
pravda. A my prichádzame do tej istej veci.

Jeden misionár tu v Miami sa so mnou jedného dňa rozprával. On
kráčal ulicami Londýna v Anglicku, kam sme mali ísť, tam do London
Home. On povedal, „Mal som vo vrecku šesťsto libier,“ čo boli doláre, a
povedal, „Moje malé dievča chcelo nejaký malý koláčik, a tých šesťsto
dolárov nedokázalo kúpiť ten malý koláčik. Musel by som mať najprv
pečiatku, lebo je to na prídel.“

Znamenie šelmy… Nikto nebude môcť kupovať ani predávať,
jedine, že by mal to znamenie. A prichádza to rovno sem. Dávajte na to
pozor. Pravdepodobne to uvidíte, predtým, ako sa sem vrátim. Je to
rovno pred dverami a my sme blízko konca.

Takže nemyslite na peniaze, nemyslite na domy a zem,
myslite na Krista, ktorý prichádza. Nikto nemôže položiť nádej v
niečom inom, ako v Kristovi. To je pravda. Všetko, naša celá 
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budúcnosť je na príchode Pánovom. Tak to je. To je nádej tých, ktorí
usnuli, a tých, ktorí sú nažive. [2]

 

Otázka 27.   Brat Branham, keď hovoríme o znamení šelmy,
nemyslíš si, že oni vytetujú na hlavu číslo, alebo niečo vytetujú na
ruku?

Nie veru. To nikdy neočakávajte, ale to bude istotne bojkot. Nikto
nebude môcť kupovať alebo predávať, jedine, že bude patriť do
konfederácie cirkví, to je pravda. To príde ako Únia, vec, ktorá
zjednocuje, privedie to dohromady zjednotené náboženstvo. Poznačte
si moje slovo, to nie je ďaleko v budúcnosti a uvidíte to, je to rovno za
rohom.

Dôvod, prečo neviete tieto veci, je ten, že vy ste po celý čas tu
doma, ale poďte so mnou do tých krajín, kde má katolicizmus
zvrchovanú vládu, len raz tam poďte so mnou a uvidíte, čo sa deje.
Brat, oni im hovoria všetko, čo majú robiť a čo nemajú robiť.

Biblia tu hovorí, že Spojené štáty (vzali sme to tu z proroctva)
prichádzajú ako baránok, sloboda náboženstva, a oni priamo zjednotili
tie veci dohromady a hovorili ako drak a vykonávali tú istú moc, akú mal
ten drak pred nimi. To sú USA. To je pravda.

Jeden kazateľ mi prednedávnom hovoril, jeden môj priateľ
povedal, “Brat Branham, Boh nikdy nenechá, aby Spojené štáty padli,
kvôli tomu základu našich otcov, bolo to založené na náboženstve.“

Povedal som, “On nechal padnúť Židov, istotne, keď odišli, a oni
mali pred tým omnoho lepšie postavenie, ako sme mali my.“ Tak to je.
Boh nehľadí na nejakú generáciu, ktorá pominula. Buď ty budeš
kráčať v línii, alebo si mimo kráľovstva. To je všetko. Skutočne. To
je dosť drsné, ale to je pre vás dobré. Je to pravda. To je Písmo. [3]

 

Ó, Pane, verím, že tá hodina čoskoro prichádza, kedy budú
rozmnožené chleby a ryby. Čoskoro príde znamenie šelmy. Príde
konfederácia cirkví a oni vystavia znamenie, to bude zjednotená
cirkev, že nikto nebude môcť kupovať ani predávať a Tvoju cirkev
to vôbec nenaruší, pretože Tvoj Svätý Duch ich povedie a bude ich
kŕmiť, ako si to robil Ty Izraelu na púšti. Ty si Bohom. Nedovoľ, aby
sme to minuli, Pane. Dovoľ nám zostať vernými. Daj nám byť
pravdivými. Oni spôsobia, že ľudia nebudú môcť kupovať ani predávať,
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ak by neprijali toto znamenie šelmy, čo je romanizmus, a obraz
šelmy, čo je protestantizmus.

Znamenie šelmy príde v tom, že nikto nebude môcť kupovať ani
predávať, jedine, že by mal znamenie šelmy. Vďaka Bohu, cirkev sa
bude radovať v tých veľkých tri a pol rokoch v Sláve. Nebudeme
musieť cez to ísť. [4]

 

No, niečo tu poviem. Nie je to náuka. Ja len prorokujem. Viete, čo
sa stalo? Príde to do miesta veľmi skoro, poznačte si moje slovo, že
všetky denominácie sa budú musieť pripojiť k ekumenickému koncilu,
ak to neurobia, nebudú môcť mať podporu toho koncilu. Preto tam bude
bojkot a nikto nebude môcť ísť do týchto cirkví, alebo ísť do
akýchkoľvek cirkví, jedine, že by mal znamenie z jeho vlastnej cirkvi,
inak nebude môcť kupovať alebo predávať. Vidíte to presne tak, ako to
bolo, to bude znovu znamenie šelmy, a cirkev si to uvedomuje, tí
duchovní ľudia.

A vy letniční ľudia, každopádne, vy to rozpoznávate. Začínate to
cítiť. Keď vaše cirkvi, mnohé organizácie letničných, a ja nebudem
musieť menovať ich názvy, ale vy práve teraz viete, že oni do tohoto
prichádzajú. Oni už vydali svedectvo, že do toho prichádzajú. A keď
to urobíte, čo budete musieť potom urobiť? Budete musieť potom
zapredať svoje evangelikálne učenie krstu Duchom Svätým. Budete
musieť zapredať svoje učenie Biblie.

A tie údy to nebudú môcť vydržať. Skutoční znovuzrodení
kresťania zomrú najprv. Oni sú zrodení zo Slova. Oni vedia, že táto vec
prichádza. Tak veru.

A nie je to zvláštne? Rovno v tejto najtemnejšej hodine, potom
prichádza Ježiš a volá nás a hovorí, „Nebuďte vystrašení, to som Ja, Ja
som stále s tebou, Ja som tu, aby som manifestoval Svoje Slovo.“ Ako
to robil On vtedy, tak to robí teraz. On povedal, že to urobí. Ó, Učiteľ
prišiel a  zavolal nás.

Je tu nepochybne mnoho chorých ľudí. Oni tu sedia a lekár ti
povedal, že nie je pre teba nádej. Môžeš byť vo svojej najtemnejšej
hodine, ale pamätaj, Učiteľ prišiel a zavolal ťa. [5]

 

Otázka 259.  Bolo meno Judáša Iškariotského vymazané z knihy
Života Baránka, alebo bolo iba v Baránkovej knihe života?


